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Szanowny Pan

Marek Wojtkowski

Prezydent miasta \Uloclawka

Uprzejmie powiadamiarn, te w dniu 4,A4,2OLgr podczas spotkania
Pana Prezydenta z mieszkadcami osiedla Male Pofudnie podeszta do mnie pani

zamieszkata ul. Dziewifiska m z pro3bq bym poprosit
Pana Prezydenta by w budynku komunalnym Dziewidska g ll klatka zlikwidowac
barierq architektonicznq w jej najblizszym otoczeniu to jest brak moiliwofci
wjechania w6zkiem do domu -mieszkania poniewai nie ma podjazdu,

Jak ojwiadczyla mi pani 
mieszka na parterze wraz z c6rkq

lat od urodzenia niepelnosprawnE - nie chodzi ,nie m6wi i innejeszcze schorzenia psychiczne. Na w6zku inwalidzkim porusza siq od urodzenia.
Z domu zai z niepelnosprawnE c6rkq nie mole wyjechad w6zkieminwalidzkim, bo nie ma podjazdu.
Nie zabieraia glosu podczas zebrania z mieszkaricamiw szkole podstawowej
nr. L2, poniewai trema byra tak duia, ie poprosifa mnie bym w jej imieniupom6gf w wykonaniu podjazdu drugiej kratki Dziewiriska 9.
Majqc na wzglqdzie aspekt spoleczny pro5by pani
uprzejmie proszQ Pana Prezydenta o osobiste zainteresowanie siq w/w sprawq iprzyjicie z pomocq dfa w/w.
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